
En bemærkning fra Vorgod Barde Borgerforening til artikler i 

Herning Folkeblad den 28. november vedr. politisk behandling af 

forslag til anlægslov for udbygning af rute 15. 

 
Indledningsvis tak for den massive opbakning, vi har fået fra såvel foreninger, institutioner, enkelte 

politikere, samt et utal af enkeltpersoner i vores bestræbelser på at få etableret nogle 

hensigtsmæssige trafikale løsninger i forbindelse med udbygningen af rute 15. 

. 

Desværre ser det ud til, at vi ikke får etableret det ønskede hankeanlæg, som er det, vi ser som en 

fornuftig, - og yderst rimelig løsning! Vi kunne ved denne model have gjort både sikkerhed og 

tilgængelighed meget bedre! 

 

Jeg hæfter mig ved i dagens bemærkning fra transportministeren, at vi kan søge Land og By puljen 

ved en senere lejlighed. Hvis ministeren om et år har tænkt sig at imødekomme vore ønsker, er min 

pointe, at han anerkender det rimelige i vores perspektiver, - og så tænker jeg: Hvorfor så egentlig 

vente?? Men måske er det bare en syltekrukke, som skal lukke munden på os her og nu! 

 

- Nuvel, - så lukker vi munden nu, men vi vil garantere for, at når der åbnes op for ansøgninger til 

Land og By puljen om et års tid, så er vi klar igen! Vi vil på ingen måde opgive et krav, der er så 

oplagt rimeligt som vores, uden sværdslag. Så hvis man tror, vi tier stille nu, så tager man fejl! 

 

Vi holder fortsat politikerne, - lokalt og nationalt, - i ilden. Og så længe vejen ikke er færdiganlagt, 

så kæmper vi videre. Så vi har nogle år endnu! 

 

Og vi er ikke desperate! Vi synes bare alt andet end et hankeanlæg er forkert! 

 

Karsten Sørensen 

 


